

NordArt 2014

www.nordart.de



Joanna Pałys

Polen/Poland

Abschluss des Studiums an der Fakultät für Malerei der Akademie der Bildenden Künste in Breslau in 2008. Dort wurde sie mit dem Preis für das "Beste Diplom" ausgezeichnet, welches sie unter der Leitung von Prof. S. Kortyka und Prof. W. Kaniowski durchführte. Nach dem Abschluss verbrachte sie vier Jahre in Indien. Derzeit arbeitet sie im Rahmen einer Professur-Assistenz an der Akademie der Bildenden Künste in Breslau. Auszeichnungen und Stipendien: 2012 1. Preis, Internationale Biennale für Miniaturkunst, Tschenstochau, Polen; 2010 Stipendium des Ministers für Kultur und Nationalerbe für das Projekt "Gebäudeobjekte"; 2008 1. Preis des Ministers für Kultur und Nationalerbe, 18. Nationale Rückschau – Förderung des Nachwuchses für Malerei in Legnica, Polen; Auszeichnung für das "Beste Diplom" durch den Marschall der Woiwodschaft Niederschlesiens, Breslau; 2007/2008 Stipendium des Ministers für Kultur und Nationalerbe sowie Stipendium des Breslauer Präsidenten für den Bereich Kultur und Kunst.

In 2008 she graduated from the Faculty of Painting at the Academy of Fine Arts in Wrocław, Poland. She won "The Best Diploma Award" of the Academy of Fine Arts in Wrocław for her diploma work carried out under the guidance of Prof. Stanislaw Kortyka and Prof. Wojciech Kaniowski. After graduation she spent four years in India. Currently she works as a professor's assistant at the Academy of Fine Arts in Wrocław. Notable awards & scholarships: 2012 1st award in The International Biennial of Miniature Art, Czestochowa, Poland; 2010 scholarship of Minister of Culture and National Heritage for the project "Building Objects"; 2008 1st award of the Minister of Culture and National Heritage, 18th National Review of Youth Painting "Promotions" in Legnica (Poland) and best diploma award of the Marshal of Lower Silesian Voivodeship, Wrocław; 2007/2008 scholarship of Minister of Culture and National Heritage and scholarship of President of Wrocław in the field of culture and art. www.joannapalys.com



Objekt S14, 2010, Acryl auf Leinwand, 100x100 cm
Object S14, 2010, acrylic on canvas, 100x100 cm